

STANDARDISED GINKGO BILOBA EXTRACT (EGb 761) - 40 mg

Pharmaceutical Form and Presentation

Tablets: 30 or 90 tablets per box in blister strips.

Formula per Tablet

Ginkgo (Ginkgo biloba L.) (refined and quantified dry extract).......40,00 mg Containing:

- 8,8 to 10,8 mg of flavonoids expressed as flavone glycosides
- 1,1 to 1,4 mg of ginkgolides A, B and C
- 1.0 to 1.3 mg of bilobalides

Extraction solvent: acetone 60% m/m³ Dry extract (DER 35-67: 1)

Excipient with a known effect: lactose monohydrate.

Indications

- Symptomatic treatment of cognitive disorders in adults.
- For treatment of vertigo due to inner ear disorders in addition to rehabilitation exercises,
- Symptomatic treatment of tinnitus

Contraindication

Use with caution in pregnancy, lactation, children and adolescents. Avoid concomitant use of anticoagulants and/or antiplatelet agents (e.g. aspirin, warfarin, etc). Contraindicated in individuals with bleeding tendency or are hypersensitive to ginkgo. Discontinue usage or consult your physician before you undergo surgery.

Warning

Tanakan is not an antihypertensive agent and cannot be used to replace or avoid treatment with specific antihypertensive drugs.

Adverse effects

The most frequent adverse reactions (>5%) reported from a five year clinical study to assess the efficacy and tolerance of TANAKAN 120 mg two times a day in patients over 70 (2-31-00240-011) were abdominal pain, diarrhoea, and dizziness.

Dosage and administration

Oral route

3 tablets per day, spread through the day. Tablets should be taken with a half glass of water, during meal.

Storage condition

Store below 25°C

Revision date: Sep 2019



Under License of IPSEN

Manufacturer: BEAUFOUR IPSEN Industrie – rue Ethé Virton – 28100 Dreux – France



达纳康

标准的银杏叶提取物(EGb 761) - 40mg

药物剂型和说明

片剂:每盒30或90片,铝塑包装。

每片配方

银杏(精制和量化干提取物)40,00 mg 含有:

- 8,8至10,8 mg类黄酮,以黄酮苷的形式存在
- 1,1至1,4 mg 银杏内酯A、B和C
- 1,0至1,3 mg白果內酯

萃取溶剂: 丙酮60% m/m³ 干提取物 (DER 35-67:1)

具有已知作用的赋形剂:乳糖一水合物。

说明

- 成年人认知功能障碍的对症治疗。
- 除前庭康复外,也辅助治疗前庭起源。
- 耳鸣的对症治疗。

禁忌症

孕妇、哺乳期妇女、儿童以及青少年慎用。避免与抗凝血药(阿司匹林、华法林等) 同时使用。有出血倾向者或对银杏过敏者禁用。手术前应停药或咨询医师。

警告

达纳康并非抗高血压药剂,不能代替或停服抗高血压特效药。

不良反应

在五年临床研究报告中,评估每天服用达纳康120mg两次的70岁以上患者 (2-31-00240-011)的效用和耐受性,最常见的不良反应 (>5%)为腹痛、腹泻和头晕。

剂量和给药方法

□服

每日3次,每次1片,餐时服用,用半杯水吞服。

保存條件

存放于25°C以下。

修订日期:2019年9月



Under License of IPSEN

10/04/2020 11:10

Manufacturer: BEAUFOUR IPSEN Industrie - rue Ethé Virton - 28100 Dreux - France

1063690 RV - Tanakan 30 Cps SG.indd 1



1063690 RV